
Goeie dag gemeentebestuurders, 

 

Zojuist de beraadslagingen op waterschapsgebied gevolgd van de commissie. 

 

Betreffende het strandje bij Ceres is terecht geconstateerd dat er h.e.e.a zal wijzigen als er zand wordt 

aangebracht. 

Waar 'de pijn' bij Ceres m.n. zit is volgens mij het feit dat aldaar straks waarschijnlijk niet meer buitendijks 

gefietst en gewandeld mag worden. 

Dit vanwege de voorgenomen aanleg/vergunningsaanvraag voor de 'zandige oplossing'. 

De vraag is of deze beperking wel nodig is. 

 

De gehele dijk (t/m/ de voet) ligt niet in het Natura 2000 gebied, deze begint pas onder aan de dijk. (dit is 

nagevraagd) 

Het is zeer wenselijk om de huidige situatie voor fietsers en wandelaars bij Ceres, in ieder geval langs de 

buitenkant van de dijk in stand te houden. 

Temeer vanwege het argument dat het buiten het Natura 2000 gebied valt en bestaand gebruik. 

 

Waar zich later weer een 'nieuw strandje' vormt is dan weer een ander punt. 

Zelf denk ik dat bij de nieuwe uitstoom van gemaal 'de Schans' weer zoiets zal komen. 

 

Succes verder met het bestuurswerk. 

 

Vriendelijke groeten,  Arie Lap 

 


